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Heeft u nog opmerkingen of suggesties met betrekking tot de informatievoorziening door onze 

afdeling van Groei en Bloei? 

Een app groep met herinnering activiteit. 

op dit moment niet; waardering voor alles wat u doet! 

Mijn abonnement stopt in december en ik ga het niet verlengen. Voor mij persoonlijk is de 

vragenlijst niet van toepassing, maar in algemeenheid vind ik het uit milieuoverwegingen goed 

zoveel mogelijk digitaal aan te bieden. Uitzonderingen voor de leden die geen e-mail hebben. 

Ik waardeer het Groentje maar ik kan de argumenten goed begrijpen om het af te schaffen. Ik kan 

prima leven met de digitale versie. 

Nee 

Geen. Informatie voorziening is prima in orde. 

gewoon meer digitaal 

Persoonlijk vind ik het prettig om een fysiek Groentje in huis te hebben. Ik wil er zelfs wel voor 

betalen. Mischien willen meerdere leden dat ook en kunt u een ( vrijwillige) bijdrage vragen. 

het is prima zo het is. 

Als mensen het jaarprogramma op papier willen, kunnen ze het ook printen. Dan is het verstandig 

om dat op 1 pagina te zetten. 

momenteel niet 

Wel graag voor de datum van de activiteit, nog een reminder sturen (mail). 

Een overzicht van de activiteiten op papier zou wel fijn zijn.( voor t prikbord😊 

Eventueel zou t Groentje ook af te halen kunnen zijn ( al dan niet op een paar adressen) 

nee 

De nieuwsflits vind ik een heel goed middel om nog snel wat actuele info door te geven 
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Misschien kan het op diverse punten opgehaald worden 

of bij de eerste de beste lezing meegegeven/-genomen worden 

en misschien hoeft niet iedereen een exemplaar 

Het is een erg actieve afdeling met een divers aanbod van activiteiten. De sfeer is dan gezellig en 

verzorgd. 

Complimenten! 

Ik kies nu voor digitaal vanwege de aangegeven kosten en milieubelasting, maar mijn ervaring is 

dat ik digitaal de nieuwsbrief minder goed lees. 

Informatievoorziening via nieuwsbrieven per mail en via website is heel duidelijk. Dit vooral zo 

handhaven. De papieren versie van het Groentje kan digitaal via mail verspreid worden en op de 

website gezet worden als naslag. Zo kunnen de druk- en verzendkosten bespaard worden en de 

advertentieopbrengsten in stand gehouden worden. 

Ik ben sinds 1 maand lid en voor mij is een digitale versie prima. Mensen kunnen dan zelf beslissen 

of zij deze willen uitprinten 

oke alles 

De lay out van de digitale Nieuwsbrief zou beter kunnen. Alles staat erg op elkaar. Het is beter om 

een link te sturen die dan leidt naar beter leesbare pagina's. 

Ben nog maar pas lid, maar jullie zijn erg actief, ga zo door!! 

Ga zo door, inspirerend 

Ik ben nog maar kort bij deze afdeling dus kan daar nog niet echt goed antwoord op geven. Soms 

mis ik wel eens adviezen m.b.t. een moestuin. Dat is ook groei en bloei. Dit mis ik ook in het 

landelijke blad van Groei en Bloei. 

Als naslagwerk vind ik het papieren Groentje prettig. Anderzijds is het ook goed om het digitaal te 

versturen. We krijgen ook al heel veel info per nieuwsbrief en flits, die lees ik ook altijd. Dus 

misschien is het al voldoende om de Nieuwsbrieven en flitsen te houden en geen heel Groentje 

meer uit te geven. Het is veel extra werk voor de vrijwilligers die het Groentje in elkaar zetten. groet, 

Liesbeth Hamelink 

- 

Ik begrijp de overweging om over te gaan naar een digitale versie van Het Groentje. De kosten zijn 

idd erg hoog. Mijn voorkeur blijft uitgaan naar de papieren uitgave, maar ik ga erin mee als anders 

besloten zou worden. Overigens een fijne afdeling van Groei & Bloei op Walcheren. Dank jullie wel! 

Gaat prima 

Nee 

Lezingen in in de Zandput worden zeer gewaardeerd, meer reclame hiervoor misschien in de 

plaatselijke kranten? Veel te weinig mensen voor zulke informatieve avonden! 

Ik denk dat we allemaal goed op de hoogte worden gehouden 

  



6 

 


